
Fra: arild@aasegarden.no 
Sendt: tirsdag 3. desember 2019 09.49 
Til: Marte Hagen Eriksrud 
Emne: E-39  gjennom Aase og Isdal 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 
Hei og takk for sist Marte 
 
På befaringa snakka vi om kva vi kunne gjere for å komme med innspell til planvedtaket for E39 
utredningen. Vi ynskjer som sagt å få synliggjort og få fjerna utredning av V7C og V8 fra 
planprogrammet. Vi ser  at forutsetningene ikkje lenger er dei same som då silinga vart gjort. Eks det 
vert mest sannsynleg satt fartsgrense på 90km/t på vegen og Isdal er tatt inn som omsynssone etter 
nye funn av historiske gravrøyser. Dette meiner eg er heilt klart så avgjerande for å få sett på ny 
gjennom andre alternativ for E39 «korridor». Vi treng hjelp til å få dette på agenda hjå kommunen. 
 
Korleis kan du hjelpe oss med å nå fram i denne saka, kva måte bør vi gå fram på? Kven må vi arbeide 
mot for å få stoppa prosessen hjå vegvesenet om desse alternativa? 
 
Håper på positivt svar snarast og på førehand takk for hjelpa. 
 
 
Mvh 
Arild Aase 


